
SE-PO.0002.7.2011 

 

Protokół nr XI 

z obrad sesji Rady Miejskiej 

w dniu 22 czerwca 2011 

 

 

obecni 
 
stan radnych – 21 
obecnych - 18 
 
Skład Rady Miejskiej: 

 

1. Zofia Bazańska   -  obecna 

2. Krystian Dąbrowski  -  obecny 

3. Krzysztof Francikowski  -  obecny 

4. Ewa Fronczek   -  nieobecna 

5. Marcin Gadecki   -  obecny 

6. Ireneusz Gawroński  -  obecny 

7. Janusz Gątkiewicz  -  obecny 

8. Sylwester Iwanowski  -  obecny 

9. Mirosław Kędzierski  - obecny 

10. Marian Kita   -  obecny 

11. Teresa Kocot   -  obecna 

12. Wiesław Konderak  -  obecny 

13. Kamil Kowalik   -  obecny 

14. Renata Malinowska  -  obecna 

15. Andrzej Mentel   -  obecny 

16. Jolanta Moćko   -  obecna 

17. Marcin Musiał   -  obecny 

18. Władysław Oczkowicz  -  nieobecny 

19. Irena Owczarz   -  obecna 

20. Dominik Penar   -  obecny 

21. Marek Rajca   -  nieobecny 

 
 

dot. pkt. 1 - porządku obrad sesji 

 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Otwieram XI sesję Rady Miejskiej zwołaną na podstawie ustawy o samorządzie gminnym 
witam wszystkich przybyłych gości. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Witam Prezydium Miasta, prezesów, dyrektorów spółek, kierowników wydziałów i mieszkańców. 
 
W sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli 

Burmistrz Teresa Kosmala, Z- ca Burmistrza Jakub Szurdyga, Prezes ZIK Jerzy Matyja   
Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz, Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek, Radca Prawny Borys 
Budka, Dyr. MZGK Robert Szczupider, Prezes TBS Wiesław Krzysiek. 
 



 
dot. pkt. 2 - porządku obrad sesji 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Stwierdzam, Ŝe na sali sesyjnej jest wystarczająca ilość radnych do kontynuowania obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Przekazuję prowadzenie obrad dzisiejszej sesji, z- cy - przewodniczącemu Rady Miejskiej Panu 
Dominikowi Penarowi. 
 

dot. pkt. 3 - porządku obrad sesji 

 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Czy są propozycję zmiany porządku obrad sesji. 
 
Burmistrz Teresa Kosmala: Wnoszę o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie uchylenia uchwały dot. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 
Czeladź Zachodnia Część Nowej Koloni Saturn Przetok. 
 
Radny Marian Kita: Wnoszę o uchylenie uchwały w sprawie nadania nazwy „Rondu im. Jana 
Pawła II” rondu połoŜonemu u zbiegu ulic Będzińskiej i Grodzieckiej w Czeladzi. Ze względu na 
to, Ŝe tego ronda jeszcze nie ma, jeŜeli powstanie to rondo, to jestem jak najbardziej za. 
 

Radna Zofia Bazańska: Który z porządków obrad jest właściwy, poniewaŜ mam ich kilka. 
 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 
Obowiązującym porządkiem obrad jest porządek z dnia 16 czerwca 2011. 
 
Burmistrz Teresa Kosmala: Projekt uchwały w sprawie nadania imienia Jana Pawła II rondu  
u zbiegu ul. Będzińskiej i Grodzieckiej to była inicjatywa mieszkańców. 
 

Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 
wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Czeladź. Komisja Edukacji Kultury i Sportu zaproponowała zmianę do 
tego projektu uchwały. 
 
Proponuję na zasadzie autopoprawki wprowadzić projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy prawa 
uŜytkowania wieczystego działki połoŜonej przy ul. Dehnelów w Czeladzi nr działki 35/103 k.m 
41 o pow. 12588 m stanowiącej własność skarbu państwa. Jest to uchwał, która został wycofana z 
poprzedniej sesji. Proponuję aby ten projekt wpisać w pkt. 10 ust. 8b. 
 
Dyskusja  
w dyskusji udział wzięli 

1. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
2. Burmistrz -Teresa Kosmala 
3. Skarbnik Miasta -Urszula Polak – Wałek 
4. Radny -Marian Kita 
5. Radny -Andrzej Mentel 

 
Radny Andrzej Mentel: Proponuję aby projekty uchwał, które zostały wprowadzone po dniu 16 



czerwca zostały poddane pod głosowanie. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 13 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
 
Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Czeladź 
zachodnia część Nowej Koloni Saturn Przetok. 
 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Kto z państwa jest za wprowadzeniem tego projektu uchwały do porządku obrad sesji. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 3 
głosów przeciw 9 
głosów wstrzymujących się 1 
 
Wniosek nie przeszedł 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Burmistrz -Teresa Kosmala 
2. Radca Prawny -Borys Budka 
3. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko  

zgłasza wniosek o 10 minut przerwy. 
 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Czy są głosy przeciwne przeciwko przerwie. 
 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Ogłaszam 10 minut przerwy. 
 
Wznawiam Obrady po przerwie. 
 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Czy są głosy przeciwne aby powtórzyć głosowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Miasta Czeladź Zachodnia Część Nowej Koloni Saturn Przetok. 
 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Proponuję wprowadzenie w pkt. 10 ust. 8a projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Miasta Czeladź Zachodnia Część Nowej Koloni Saturn Przetok. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 12 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 1 



 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Kto z państwa jest za wnioskiem Radnego Mariana Kity. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 11 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 1 
 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Wprowadzenie w pkt. 10 ust. 5 autopoprawkę dot. opłat w przedszkolu.  
 
Pkt. 7 w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 28  kwietnia w sprawie 
ustalenia za pobyt maksymalnej opłaty za wyŜywienie dziecka oraz warunków zwolnienia od 
ponoszenia opłat w Ŝłobku miejskim w Czeladzi. 
 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Autopoprawka w sprawie zmiany w planie pracy Rady Miejskiej na wniosek Burmistrza Miasta 
dot. dopisania w miesiącu październiku do planu pracy Rady Miejskiej tematu dot. oświaty. 
 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Wprowadzenie projektu uchwały w pkt. 10 ust. 8b w sprawie dopłaty do ceny jednego m³ 
dostarczonej wody oraz odprowadzenia ścieków, wynikającej z taryfy za dostarczoną wodę  
i odprowadzenie ścieków na terenie gminy Czeladź. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko: Mam wątpliwości 
do tej uchwały oczywiście nie w sprawie dopłat bo jestem jak najbardziej za dopłatami do 
wody, mamy dopłaty do czegoś, ale nie otrzymaliśmy taryf. Zawsze otrzymywaliśmy 
projekt uchwały w sprawie dopłat do wody z taryfami, teraz taryf nie otrzymaliśmy, według 
mnie ta uchwała jest niekompletna. 

 
2. Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak: Taryfy nie były 

przedkładane poniewaŜ nie ma takiej potrzeby, stawki za wodę i odprowadzanie ścieków nie 
ulegają zmianie i w najbliŜszym roku będą obowiązywać stare stawki. Natomiast dopłaty 
Ŝeby mogły obowiązywać od lipca trzeba uchwalić nową uchwałę. 

 
3. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko: Proszę Pana Radcę 

Prawnego o potwierdzenie tego, mamy nową radę, nie wiem czy radni, którzy zasiadają tutaj  
pierwszy raz wiedzą jakie były poprzednie stawki, nie wiem dlaczego w tym roku taryf nie 
otrzymaliśmy, jak mamy ustalać dopłaty do wody skoro nieznany tych stawek.  

 
4. Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak: W załączniku jest  

tabela stawek za wodę i za ścieki. 
 

5. Radny Ireneusz Gawroński: Po raz pierwszy spotykam się od 12 lat z taką sytuacją, Ŝe rada 
nie otrzymała taryf do analizy, z tego co wiem to te taryfy u Pani Burmistrz, leŜą dwa 
miesiące. To co Państwo tu wyliczyli to ja nie wiem skąd te wyliczenia. Czy Pani potrafi w 
tej chwili wziąć ołówek i tutaj teraz to wyliczyć, Ŝe to ma być 67 groszy, bardzo bym prosił 



o powaŜne traktowanie rady, nie potrafi Pani, dlatego proszę o wycofanie tego projektu 
uchwały. Pani Burmistrz ma uprawnienia ustawowe, Ŝe moŜe te taryfy wprowadzić, które 
proponuje bez zgody rady, bez podejmowania uchwały. Panie radny to nie kto inny jak Pan 
przez ostatnie pięć lat ciągle o tych taryfach mówił, Ŝe dopłacamy do ceny wody i nie ma 
takiej potrzeby. Wie Pan jakie były straty w ubiegłym roku 400. 000 m, niech Pan sobie to 
pomnoŜy przez 4, 6 gr. 

 
6. Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak: Stawka jest taka 

aby obowiązywała cena dotychczasowa wody. ZIK przedstawił wyliczenie szacowanego 
zuŜycia wody i na podstawie tego była określona jaka jest kwota potrzebna na drugie 
półrocze 2011 i pierwsze półrocze 2012 i taka kwota została zabezpieczona przez zmianę w 
budŜecie. Dywidenda  ZIK- u ma być przeznaczona na dopłaty jest to wyliczone. 

 
7. Radca Prawny Borys Budka: Nie trafiła do mnie kwestia zatwierdzenia taryf nie widziałem 

projektu uchwały. Rada Gminy, moŜe przedłuŜyć na okres roku obowiązywanie taryf 
powinno to się odbyć w drodze uchwały. 

 
8. Burmistrz Teresa Kosmala: Informacje, które otrzymałam od radcy prawnego i prezesa  

ZIK- u opierały się na tym, Ŝe jeŜeli te taryfy nie są zmieniane to takiej uchwały nie musi 
być tylko uchwała o dopłatach poniewaŜ w ubiegłym roku taryfy były zatwierdzane. 

 
9. Prezes ZIK Jerzy Matyja: Nie ma tutaj, Ŝadnego naruszenia prawa ani procedury taryfy 

które podlegały opiniowaniu i uchwalaniu zostały w majestacie prawa i procedury 
uchwalone i obowiązują do dnia dzisiejszego. Taryfy zgodnie z obowiązującymi przepisami 
wykładnią i orzecznictwem te taryfy, które zostały zdefiniowane, czyli wniosek taryfowy 
opracowany aktualnie w oparciu o dane na tą chwilę, mówimy o kwestiach ekonomicznych 
o warunkach technicznych o parametrach, które są elementami składowymi taryf zostały 
jednoznacznie zdefiniowane. Procedura została dopełniona wniosek został określony, w 
wyniku tego procedowania ceny wody i ścieków zaproponowane na kolejny sezon taryfowy 
czyli od 1 lipca roku bieŜącego do 31 czyli roczny okres taryfowy pozostaje bez zmian. 
mówię o kwocie wynikowej. Nie ma obowiązku w tej sytuacji podejmowania uchwały. Nie 
ma konieczności zatwierdzania tego uchwałą przez radę. 

 
10. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko: Ponawiam swoją prośbę  

do Pana Radcy Prawnego, czy rada powinna otrzymać taryfy, czy nie. 
 

11. Radca Prawny Borys Budka: Nie mogę się zgodzić z Panem Prezesem ustawa wyraźnie 
stanowi, Ŝe na uzasadniony wniosek przedsiębiorstwa wodociągowo - kanalizacyjnego rada 
gminy przedłuŜa czas obowiązywania dotychczasowych taryf lecz nie dłuŜej niŜ o jeden 
rok. Nie znam opinii prawnej ZIK- u poniewaŜ, nie obsługuje ZIK- u. Dlatego nie jest mi 
znany powód dlaczego tak postąpiono i nie mogę Państwu odpowiedzieć. JeŜeli  
taryfy mają być przedłuŜone o rok powinna być podjęta uchwała, takie jest moje 
stanowisko. 

 
12. Burmistrz Teresa Kosmala: W związku z tym wycofuje ten projekt uchwały do czasu 

uzgodnienia stanowisk. 
 
13. Nie mamy tych pieniędzy w budŜecie na dopłaty 470. 000 tyle, ile z dywidendy a czy Pani 

wie jaka to będzie kwota. 
 
 
 



 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Projekt uchwały nie został wprowadzony do porządku obrad sesji. 
 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Autopoprawki Skarbnika Miasta zostały wprowadzone do porządku obrad (budŜet miasta). 
 
 

Porządek posiedzenia Sesji Rady Miejskiej 
 

      1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad- przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie- zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

a) sesja z 26 maja 2011r. 

5. Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami. 

6. Temat wiodący sesji z ramowego planu pracy Rady Miejskiej. 
 
6.0 Udzielenie Burmistrzowi Absolutorium za 2010r.  

1. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budŜetu Miasta Czeladź za 2010 rok 

(zawierającego informację o stanie mienia komunalnego Miasta Czeladź za okres od 

1 października 2009 do 31 grudnia 2010r ), wraz z sprawozdaniem finansowym 

Gminy Czeladź za 2010r. 

2. Zapoznanie Rady z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach 

(Uchwała Nr 4100/V/81/2011 z dnia 19 kwietnia 2011r) o przedłoŜonym przez 

Burmistrza Miasta Czeladź sprawozdaniu z wykonania budŜetu za 2010r wraz  

z objaśnieniami. 

3.Dyskusja (wystąpienia przewodniczących komisji- przedstawienie stanowiska  

komisji dot. rozpatrzenia sprawozdań wystąpienia radnych- indywidualne 

wypowiedzi w ramach rozpatrzenia sprawozdań (wymagany aktywny udział). 

4. Głosowanie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania z 

wykonania budŜetu Miasta Czeladź za 2010rok wraz z sprawozdaniem finansowym 

Gminy Czeladź za 2010 r.  

5. Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej dotyczącej wykonania budŜetu za 

2010r (ocena ujęta w protokole z posiedzenia komisji z dnia 12 maja 2011r.) 

przedstawienie wniosku komisji rewizyjnej w kwestii absolutorium dla Burmistrza 

(zgodnie z wnioskiem do Rady Miasta i RIO). 



6. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach (Uchwała 

Nr 4100/V/98/2011 z dnia 18 maja 2011r) w sprawie zaopiniowania do wniosku 

Komisji Rewizyjnej w Czeladzi. 

7. Głosowanie wniosku komisji rewizyjnej u o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Miasta z tytułu wykonania budŜetu Miasta za rok 2010  

(podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium- wymagana bezwzględna 

większość głosów ustawowego składu rady). 

 

6.1. Oświata w mieście.  

6.2. Przyjęcie planu pracy Rady na II półrocze 2011 (uchwała).  

6.3. Przedstawienie przez Komisje Rewizyjną końcowego protokołu pokontrolnego 

 z kontroli „Zleconego wykonawstwa usług w Ośrodku Integracyjnym„ Senior” 

za okres styczeń 2010- kwiecień 2011” w celu przyjęcia wniosków pokontrolnych 

i skierowania ich do wykonania.  

a). przedstawienie końcowego protokołu pokontrolnego przez przewodniczącego 

komisji Rewizyjnej. 

b) dyskusja 

c) podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia wniosków pokontrolnych z protokołu 

końcowego Komisji Rewizyjnej z kontroli „Zleconego wykonawstwa usług w 

Ośrodku Integracyjnym „Senior” za okres styczeń 2010- kwiecień 2011”  

 i skierowania ich do wykonania. 

7. Wnioski i interpelacje radnych (w tym odpowiedzi na interpelacje i wnioski). 

8. Wnioski i postulaty mieszkańców i innych podmiotów do Rady Miejskiej  

8.1. (SE-PO.0005.5.2011) Wniosek dot. ul. Zielonej z 21.04.2011 

8.2. (SE-PO.0005.9.2011) Wniosek z 10.05.2011  

8.3. (SE-PO.0005.10.2011) Wniosek z 26.05.2011 

8.4. (SE-PO.0005.11.2011) Wniosek z 26.05.2011 

8.5. (SE-PO.0005.12.2011) Wezwanie do usunięcia naruszenia prawa wniesione 06.05.2011 

8.6. (SE-PO.0005.13.2011) Wniosek o wydanie opinii lokalizacyjnej Kasyna Gry  

         w Czeladzi przy ul. Będzińskiej 82, z 13.06.2011 

9. Wnioski do Rady Miejskiej, w trybie kpa – dział skargi i wnioski:  

9.1. (SE-PO.1510.9.2011) Wniosek Stowarzyszenia PRIMO Czeladź, z 02.06.2011. 

9.2. (SE-PO.1510.10.2011) Wnioski Czeladzkiego Stowarzyszenia „Rozwój Miasta”  



z 01.06.2011.  

10. Rozpatrzenie otrzymanych projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 

 
Dotyczące zmian w budŜecie miasta i WPF:  

1).  w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2011r. 

2).  w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata 2011- 
2020. 

Dotyczące tworzenia, likwidacji gminnych jednostek organizacyjnych:  

3). 
w sprawie likwidacji jednostki budŜetowej- Ośrodek Integracyjny Senior im. Jana 
Kaczmarka w Czeladzi oraz utworzenia jednostki budŜetowej - Dom Pomocy 
Społecznej „SENIOR” im. Jana Kaczmarka w Czeladzi i nadania jej statutu.  

Dotyczące innych spraw zastrzeŜonych ustawami do kompetencji rady:  

4). w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad Ŝłobkami, klubami dziecięcymi oraz 
dziennymi opiekunami. 

5). w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 
wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Czeladź. 

6).  w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez gminę Czeladź publicznych przedszkoli 
i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych. 

7).  w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/107/2011 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 
28.04.2011r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt, maksymalnej opłaty za wyŜywienie 
dziecka oraz warunków zwolnienia od ponoszenia opłat w śłobku Miejskim w 
Czeladzi. 

8). w sprawie przyjęcia rezolucji dotyczącej podjęcia działań zmierzających do 
utworzenia Funduszu Ochrony Zabytków Przemysłowych. 

Dotyczące zamiany nieruchomości: 

 
9).  

w sprawie zamiany części działki nr 58/3 k.m. 15 o pow. około 1100 m2 połoŜonej 
przy ul. Rolniczej stanowiącej własność osób fizycznych na części działek nr 57/1 i 
57/2 k.m. 15 o pow. łącznej około 1300 m2 połoŜonych przy ul. Rolniczej stanowiącej 
własność Gminy Czeladź. 

10). w sprawie zamiany części działki nr 34/2 k.m. 18 połoŜonej przy ul. Przełajskiej 
stanowiącej własność Gminy Czeladź na część działki nr 33/2 k.m 18 połoŜonej przy 
ul. Przełajskiej stanowiącej własność osoby fizycznej. 

Dotyczące nabywania, zbywania i obciąŜania nieruchomości:  

11). w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Gdańskiej w Czeladzi 
oznaczonej nr działki 86/2 k.m. 23 o pow. 16 442 m2. 

12). w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi. 

13). w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Czeladzi Nr XLIX/264/98 z dnia 26 
lutego 1998 roku w sprawie określenia warunków sprzedaŜy domków fińskich i lokali 
mieszkalnych w budynkach stanowiących własność Gminy Czeladź.  

14).  w sprawie przyznania w ramach odszkodowania nieruchomości zamiennej działki 
265/1 k.m. 13 o pow. 95 m2 stanowiącej własność Gminy Czeladź (połoŜnej przy ul. 
Bytomskiej) w zamian za nabycie przez Gminę Czeladź z mocy prawa działek nr 10/2 
i 10/4 k.m. 23. 

Dotyczące przedłuŜenia i zawarcia umowy dzierŜawy i najmu :  

15).  w sprawie sprzedaŜy prawa uŜytkowania wieczystego działki połoŜonej przy ul. 
Dehnelów w Czeladzi nr działki 35/103 k.m 41 o pow. 12588 m2 stanowiącej 



własność skarbu państwa. 

16). w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 114 k.m. 55 o pow. 621 m2 
połoŜonej przy ul. Wiejskiej w Czeladzi. 

17). w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działek: nr 24/4 i nr 25/3 k.m. 12 o 
łącznej pow. 130 m2 połoŜonych przy ul. Pieńkowskiego w Czeladzi. 

18). w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 35/110 k.m. 41 o pow. 163 
m3 połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.  

19). w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działek: nr 57/1 i nr 55 k.m. 48 o 
łącznej pow. 105 m2 połoŜonych przy ul. 3 Szyb w Czeladzi. 

20). w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 136/4 k.m. 42 o pow. 15,3 
m2 połoŜonej przy ul. Katowickiej w Czeladzi. 

21). w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k.m.24 o pow. 
164 m2 połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.  

22). w sprawie zawarcia umowy dzierŜawy części działki nr 26 k.m. 31 o pow. 15 m2 
połoŜonej przy ul. Legionów w Czeladzi.  

23). w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 1/10 k.m. 19 o pow. 1350 
m2 połoŜonej przy ul. Staszica w Czeladzi. 

24). w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działek nr: 51/2, 52/2 i 53/2 k.m. 43 
o łącznej pow. 500 m2 połoŜonej przy ul. Borowej- Wojciechowskiego w Czeladzi. 

25). w sprawie wyraŜenia zgody na przedłuŜenie z dotychczasowym najemcą umowy 
najmu lokalu uŜytkowego usytuowanego w budynku przy ul. 17 Lipca 10. 

 
11. Sprawy bieŜące  

korespondencja do wiadomości Rady Miejskiej, dodatkowe informacje  

i zapowiedzi, korespondencja adresowana do i od przewodniczącego Rady Miejskiej)  

12. Zamknięcie obrad sesji.  

Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Stwierdzam, Ŝe następujący porządek obrad sesji został przyjęty.  
 

dot. pkt. 4 - porządku obrad sesji 

Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Kto z państwa jest za przyjęciem protokółu z obrad sesji z dnia 26 maja 2011r. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 14 
głosów przeciw 1 
głosów wstrzymujących się 0 
 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Protokół został przyjęty. 
 

dot. pkt. 5 - porządku obrad sesji 

 

Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 



 
1. Radny- Marcin Musiał 
2. Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 
3. Radny- Ireneusz Gawroński 
4. Radny -Marian Kita 
5. Kierownik wydziału Rozwoju i InŜynierii Miejskiej Zofia Gajdzik  
6. Przedstawiciel MOPS Beata Cichy 
7. Z- ca -Burmistrza Teresa Wąsowicz 
8. Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek – Słabikowska 
9. Prezes- TBS Wiesław Krzysiek 
10. Burmistrz -Teresa Kosmala 
11. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

 
dot. pkt. 6 - porządku obrad sesji 

 

Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek: Przedstawia sprawozdanie z wykonania budŜetu. 

Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Proszę o zapoznanie Rady Miejskie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
 
Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek odczytuje uchwałę nr 4100/V/81/2011r. z dnia 19.04.2011 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w wprawie o przedłoŜonym sprawozdaniu przez Burmistrza  
Miasta Czeladź sprawozdania z wykonania budŜetu za 2010r. 
 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Proszę przewodniczących Komisji o zabraniu głosu.  
 
Radny Marcin Musiał Przewodniczący Komisji Finansowo – BudŜetowej: Komisja Finansowa 
udzieliła absolutorium burmistrzowi.  
 
Radny Marian Kita z- ca przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia: Komisja 
udzieliła absolutorium za 2010 rok. 
 
Radna Zofia Bazańska z- ca przewodniczącego Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej: Komisja 
wnosi o udzielenie absolutorium. 
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu: Komisja udzieliła 
absolutorium burmistrzowi za 2010 rok. 
 
Radny Wiesław Konderak przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa: Komisja udzieliła 
absolutorium burmistrzowi za rok 2010. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Komisja Regulaminowa równieŜ głosowała za udzieleniem absolutorium wszyscy członkowie byli 
za 
 
Radny Kamil Kowalik: Odczytuje pismo przygotowane po analizie materiałów sesyjnych. 
 
Głos zabrała Burmistrz Teresa Kosmala. 
 
Głosowanie imienne projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz z sprawozdaniem z wykonania budŜetu Miasta Czeladź za 2010 rok. 



 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Proszę o przedstawienie opinii komisji rewizyjnej. 
 
Radny Ireneusz Gawroński przewodniczący Komisji Rewizyjnej: Przedstawia opinię Komisji 
 
Głosowanie imienne projektu uchwały o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Czeladź 
z tytułu wykonania budŜetu Miasta Czeladź za 2010 rok. 
 
głosów za 14 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Ogłaszam 10 minutową przerwę. 

Wznawiam obrady po przerwie. 

 

dot. pkt. 6.1 - porządku obrad sesji 

Temat omawia Z- ca Kierownika wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Michał Słomka 
 

Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Proszę o przedstawienie opinii komisji 
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu: Komisja pozytywnie 
zaopiniowała materiał. 
 

Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Ireneusz Gawroński 
2. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz 

 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Informacja została przyjęta przez Radę Miejską. 
 

dot. pkt. 6.2 - porządku obrad sesji 

 

Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej na drugie półrocze 2011 roku, czy są pytania do tego punktu. 
Informuję państwa, Ŝe została przygotowana autopoprawka do tego punktu. 
 
Głosowanie imienne  
 
głosów za 14 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 



 
dot. pkt. 6.3 - porządku obrad sesji 

 

Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Kto z państwa jest za tym aby zostały przedstawione same wnioski do protokołu Komisji 
Rewizyjnej. 
 

Kamil Kowali członek Komisji Rewizyjnej: Przedstawia końcowy protokół 
pokontrolny dot. zleconego wykonawstwa usług w Ośrodku Senior za okres styczeń  
2010 – kwiecień 2011 rok. 
 
Dyskusja  
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Ireneusz Gawroński 
2. Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 
3. Radna Irena Owczarz 
4. Radna Teresa Kocot 
5. Dyr. Seniora Krzysztof Tarkota 
6. Burmistrz Teresa Kosmala 
7. Radny Janusz Gątkiewicz 

 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Został przygotowany projekt uchwały, który odnosi się do wniosków Komisji Rewizyjnej 
o brzmieniu. W sprawie przyjęcia wniosków pokontrolnych z protokołu końcowego Komisji 
Rewizyjnej z kontroli dotyczącej zleconego wykonawstwa usług w Ośrodku Integracyjnym Senior 
za okres styczeń 2010 – kwiecień 2011. 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 14 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 1 
 

dot. pkt. 7- porządku obrad sesji 

Radny Ireneusz Gawroński: Kto polecił, utworzenie blokady drogi prowadzącej od ul. Legionów 
w kierunku Parku Grabek. 
 

Radny Mirosław Kędzierski: Proszę powiedzieć, co dalej z ul. Staropogońską, zostały wydane 
tam spore pieniądze a drogi jak nie było tak nie ma. Proszę o usunięcie dziury na ul. Betonowej 
obok budynku nr 18 która, powoduje utrudnienia dla mieszkańców. Mieszkańcy z ul. Betonowej 
proszą o koszenie traw na tej ulicy. Proszę o interwencje w sprawie dwóch pochylonych suchych 
drzew na ul. Nowopogońskiej które stwarzają i zagraŜają bezpieczeństwu.  
 
Radna Renata Malinowska: „Proszę o przygotowanie dokumentów na podstawie, których 
moglibyśmy wyrobić sobie opinie na temat funkcjonowania, czy braku funkcjonowania 
przedsiębiorstwa Jantar. Z tego co ja wiem poniewaŜ byłam tam wizytowałam to przedsiębiorstwo 
ten Pan powiedział, Ŝe składa pozew do sądu, bo niema ochoty dłuŜej czekać na odpowiedź  
z Miasta.”  
 
Radny Janusz Gątkiewicz: Plac, parking przy sklepie Biedronka na Piaskach, przy pawilonach 



jest taka dziura Ŝe przejechać nie moŜna, proszę o wystąpienie do zarządcy tego terenu aby 
przymusić go do naprawy. Jaki jest statut finansowy orkiestry górniczej, wiem, Ŝe nie mają 
osobowości prawnej. 
 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Odczytuje interpelacje na piśmie Pani Radnej Bazńskiej dot. aktualnego stanu ul. Staropogońskiej. 
Brak odpowiedzi na interpelacje w sprawie publikacji w Gazecie Wyborczej, na temat 
domniemanego przetrzymywania eksponatów muzealnych. 
 

Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Odczytuje interpelacje Radnego Władysława Oczkowicza w sprawie wykorzystywania przez Panią  
Burmistrz samochodu słuŜbowego, do celów prywatnych, proszę o udzielenie wyjaśnień. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radna Irena Owczarz 
2. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
3. Burmistrz Teresa Kosmala 
4. Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

 
Dyr. MZGK Robert Szczupider: Wystąpię do Jeronimo ponownie w sprawie naprawy parkingu 
to jest ich teren ich parking. 
 
Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz: Orkiestra Dęta nie ma statusu prawnego. Próby orkiestry 
odbywają się w piwnicy w Ŝłobku. Jako Miasto nie moŜemy płacić za próby orkiestry poniewaŜ nie 
jest to orkiestra miejska.  
 

 

dot. pkt. 8- porządku obrad sesji 

 

Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Odczytuje propozycję odpowiedzi na wniosek dot. ul. Zielonej. 
 
Głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem tej odpowiedzi. 
 
głosów za 13 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących 0 
 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Odczytuje propozycję odpowiedzi na wniosek z dnia 10 maja 2011. 
 
Głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem tej odpowiedzi. 
 
głosów za 12 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Odczytuje propozycję odpowiedzi na wniosek Zofii i Kazimierza Mikoda z dnia 26 maja 2011. 



 
Głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem tej odpowiedzi. 
 
głosów za 13 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Odczytuje odpowiedź na wniosek Stanisława Guzaka z dnia 26 maja 2011. 
 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Odczytuje odpowiedź na wezwanie naruszenia prawa wniesione przez Stefana Gosa. 
 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Odczytuje odpowiedź na wniosek w sprawie wydania opinii lokalizacyjnej dot. kasyna gry 
w Czeladzi, odczytuje treść uchwały. 
 
Radny Marcin Musiał Komisja Finansowo – BudŜetowa pozytywnie zaopiniowała ten projekt 
uchwały. 
 
Głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem tej odpowiedzi. 
 
głosów za 14 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
Adam Łukasik: Prowadzę działalność gospodarczą na terenie Czeladzi, dokładnie sklep na ulicy 
17 Lipca 23, od samego początku prowadzenia tej działalności, jest problem z ogrzewaniem. Tam 
nie ma po prostu ogrzewania, pierwsze pismo, które wysłałem to jest z 2005 roku, po rozmowach z 
Panem Prezesem z CTBS i Panią Burmistrz zapowiada się, Ŝe to idzie w dobrym kierunku 
choć jest to juŜ klika lat, ciągle są jakieś zapewnienia i nic się nie dzieje w tej sprawie. 
Chciałbym uzyskać informację, czy to będzie realizowane i kiedy. 
 

Prezes CTBS Wiesław Krzysiek: Wspólnota mieszkaniowa podjęła uchwały o wprowadzeniu  
centralnego ogrzewania, dwa lata temu zaczęliśmy wprowadzać centralne ogrzewanie w budynku 
17 Lipca 1, 3, 5,13 uchwała na dalszy ciąg tej nieparzystej części jest podjęta i jako część wspólna 
w tym roku będzie wprowadzana.  
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Prezes CTBS Wiesław Krzysiek 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 
3. Radna Zofia Bazańska 

 
Członek zarządu Powiatu Będzińskiego Mariusz Kozłowski: 30 marca złoŜyłem pismo do 
sekretariatu Pani Burmistrz w sprawie dot. poŜarów powstałych na Rynku w Czeladzi konkretnie 
w miejscu w, którym znajduje się warsztat samochodowy. Posiadam pełną dokumentację  
potwierdzającą uzasadnienie twierdzenia, które zawarłem w tym piśmie, Ŝe zagroŜone jest, Ŝycie 
mieszkańców posesji są to Państwo Herman. Nie uzyskałem odpowiedzi w tej sprawie. 
 
Członek zarządu Powiatu Będzińskiego Mariusz Kozłowski: Odczytuje odpowiedź Zarządu  



Powiatu Będzińskiego dot. podjęcia uchwały przez Radę Miejską w Czeladzi w sprawie podziału 
Szpitala. 
 
Burmistrz Teresa Kosmala: Przepraszam, jeśli Pan nie otrzymał pisma, zapoznałam się z pismem 
Pana Starosty ono zostało wysłane do wydziału aby udzielono odpowiedzi. Nie jest prawdą, Ŝe nie 
było Ŝadnej interwencji poniewaŜ osobiście rozmawiałam z Panią Barbarą Herman synową Pani 
Herman, która mieszka, obok tej posesji i wyjaśniłam w czym jest rzecz. Działka na, której 
dochodzi tak często do poŜarów jest działką, która nie ma właściciela, ale jest osoba, która płaci 
podatki od nieruchomości. Osoba, która płaci podatek nie poczuwa się do tego, Ŝe włada tą 
nieruchomością poniewaŜ nie jest właścicielem. Miasto moŜe wystąpić o spadek po właścicielu 
tej poprzedniej działki, podjęłam juŜ takie kroki. 
 
Członek zarządu Powiatu Będzińskiego Mariusz Kozłowski: Wiem, Ŝe tam nie ma uregulowanej  
sytuacji prawnej. Miasto nie zabezpiecza terenu za, który pobiera podatek. Stan budynku jest 
katastrofalny. 
 
Dyskusja 

1. Burmistrz -Teresa Kosmala 
2. Członek zarządu Powiatu Będzińskiego- Mariusz Kozłowski  
3. Radny- Marian Kita 

 
Mieszkaniec Kazimierz ZadłuŜny: Nie widzę, Ŝadnych zmian w mieście, mam listę nie 
załatwionych spraw, z ostatniej kadencji właśnie, gdzie sprawy były przeciągane i wy Państwo 
radni ze starej kadencji do tego przyczyniliście się. 
 
 

dot. pkt. 9- porządku obrad sesji 

 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Odczytuje odpowiedź na wniosek Stowarzyszenia PRIMO Czeladź, z 02.06.2011. 

Odczytuje propozycję odpowiedzi na wnioski Czeladzkiego Stowarzyszenia „Rozwój Miasta”  
z 01.06.2011.  
 
Głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem tej odpowiedzi. 
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Ogłaszam 30 minut przerwy. 
 
Wznawiam obrady po przerwie 
 

dot. pkt. 10- porządku obrad sesji 

 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Proponuję przenieść projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały dot. miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Miasta Czeladź Zachodnia Część Nowej Koloni Saturn Przetok 
przed punkt 1. 



 
Głosowanie  
 
głosów za 17 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 

pkt.8a 

 
Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały dot. miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Miasta Czeladź Zachodnia Część Nowej Koloni Saturn Przetok. 
 
Temat omawia Z- ca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i InŜynierii Miejskiej Małgorzata Skiba 
projektant planu Damian Korecki. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
2. Projektant planu - Damian Korecki 
3. Radna- Zofia Bazańska 
4. Burmistrz -Teresa Kosmala 
5. Radny- Ireneusz Gawroński 

 
Głosowanie  
 
głosów za 17 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
Burmistrz Teresa Kosmala: Proponuję zmianę w porządku obrad poprzez wprowadzenie do 
porządku 8b i 8c. 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego  
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków. 
 
Projekt uchwały w sprawie dopłaty do ceny 1 m ³ wody i ścieków. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radca Prawny -Borys Budka 
2. Radny- Ireneusz Gawroński 
3. Burmistrz- Teresa Kosmala 
4. Radna -Zofia Bazańska 
5. Radny- Andrzej Mentel 
6. Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

 
Radny Andrzej Mentel: proszę o 5 minut przerwy dla klubu. 
 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Ogłaszam 5 minut przerwy. 



 
Wznawiam obrady po przerwie. 
 

 

Głosowanie za wnioskiem Burmistrza Teresę Kosmalę 
 
głosów za 4 
głosów przeciw 11 
głosów wstrzymujących się 0 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
2. Burmistrz- Teresa Kosmala 
3. Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

 
 

ppkt.1 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2011r. 
 
Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 
2. Burmistrz -Teresa Kosmala 
3. Radny -Andrzej Mentel 
4. Radna -Irena Owczarz 
5. Radny- Krzysztof Francikowski 
6. Radca Prawny- Borys Budka 
7. Radna -Renata Malinowska 
8. Radny -Wiesław Konderak 
9. Radny -Mirosław Kędzierski 
10. Doradca Burmistrza -Andrzej Świątek  
11. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

 

 

Głosowanie imienne 
 
głosów za 5 
głosów przeciw 11 
głosów wstrzymujących się 1 
 

uchwała nie została podjęta  
 

ppkt.2 

 

 

Projekt w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata 2011- 2020. 



 

Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek: Ten projekt wycofujemy poniewaŜ, był on związany  
z poprzednim projektem. 
 

ppkt.3 

 
Projekt uchwały w sprawie likwidacji jednostki budŜetowej- Ośrodek Integracyjny Senior im. Jana 
Kaczmarka w Czeladzi oraz utworzenia jednostki budŜetowej - Dom Pomocy Społecznej 
„SENIOR” im. Jana Kaczmarka w Czeladzi i nadania jej statutu.  
 
Tema omawia Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Ireneusz Gawroński 
2. Radny Janusz Gątkiewicz 
3. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz 
4. Radca Prawny Borys Budka 
5. Radny Krzysztof Francikowski 
6. Radna Zofia Bazańska 
7. Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

 
Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz: Proponuję wycofać ten projekt uchwały. 
 

ppkt.4 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad Ŝłobkami, klubami dziecięcymi oraz 
dziennymi opiekunami. 
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sport: Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 

ppkt.5 

 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 
wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Czeladź (z autopoprawką Komisji Edukacji). 
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sport: Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 



głosów wstrzymujących się 0 
 

ppkt.6 

 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez gminę Czeladź publicznych 
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych.  
 
Radny Andrzej Mentel przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sport: Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 

ppkt.7 

 
Projekt w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/107/2011 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 28.04.2011 
r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt, maksymalnej opłaty za wyŜywienie dziecka oraz warunków 
zwolnienia od ponoszenia opłat w śłobku Miejskim w Czeladzi. 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
 

ppkt.8 

 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezolucji dotyczącej podjęcia działań zmierzających do 
utworzenia Funduszu Ochrony Zabytków Przemysłowych.  
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
 
 

ppkt.9 

 
 
Projekt uchwały w sprawie zamiany części działki nr 58/3 k.m. 15 o pow. około 1100 m2 połoŜonej 
przy ul. Rolniczej stanowiącej własność osób fizycznych na części działek nr 57/1 i 57/2 k.m. 15 o 
pow. łącznej około 1300 m2 połoŜonych przy ul. Rolniczej stanowiącej własność Gminy Czeladź. 
 
Głosowanie  
 
zdecydowana większość głosów za  



głosów przeciw  
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.10 

 
Projekt uchwały w sprawie zamiany części działki nr 34/2 k.m. 18 połoŜonej przy ul. Przełajskiej 
stanowiącej własność Gminy Czeladź na część działki nr 33/2 k.m 18 połoŜonej przy ul. 
Przełajskiej stanowiącej własność osoby fizycznej. 
 
Głosowanie  
 
zdecydowana większość głosów za  
głosów przeciw  
głosów wstrzymujących się 
 
 
 

ppkt.11 

 

Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Gdańskiej w Czeladzi 
oznaczonej nr działki 86/2 k.m. 23 o pow. 16 442m 2. 

 

Dyskusja  
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny- Krzysztof Francikowski 
2. Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak 
3. Burmistrz- Teresa Kosmala 

 
Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Ogłaszam 5 minut przerwy. 
 
Wznawiam obrady po przerwie. 
 

 

Głosowanie imienne 
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 

 

ppkt.12 

 

Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi. 
 

Głosowanie imienne 
 
głosów za 14 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
 



ppkt.13 

 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Czeladzi Nr XLIX/264/98 z dnia 26 
lutego 1998 roku w sprawie określenia warunków sprzedaŜy domków fińskich i lokali 
mieszkalnych w budynkach stanowiących własność Gminy Czeladź. 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 5 
głosów przeciw 10 
głosów wstrzymujących się 0 

 

 

 

ppkt.14 

 

Projekt uchwały w sprawie przyznania w ramach odszkodowania nieruchomości zamiennej działki 
265/1 k.m. 13 o pow. 95 m2 stanowiącej własność Gminy Czeladź (połoŜnej przy ul. Bytomskiej) w 
zamian za nabycie przez Gminę Czeladź z mocy prawa działek nr 10/2 i 10/4 k.m. 23. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radna Zofia Bazańska 
2. Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak 
3. Burmistrz Teresa Kosmala 

 
 
Głosowanie  
 
zdecydowana większość głosów za  
głosów przeciw  
głosów wstrzymujących się  
 

 

ppkt.15 

 
Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy prawa uŜytkowania wieczystego działki połoŜonej przy ul. 
Dehnelów w Czeladzi nr działki 35/103 k.m. 41 o pow. 12588 m2 stanowiącej własność skarbu 
państwa. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak 
2. Radny -Ireneusz Gawroński 
3. Burmistrz -Teresa Kosmala 

 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 1 



głosów przeciw 11 
głosów wstrzymujących się 1 
 
 
 

ppkt.16 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 114 k.m. 55 o pow. 621 m2 
połoŜonej przy ul. Wiejskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
zdecydowana większość głosów za  
głosów przeciw  
głosów wstrzymujących się  
 

ppkt.17 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działek: nr 24/4 i nr 25/3 k.m. 12 
o łącznej pow. 130 m2 połoŜonych przy ul. Pieńkowskiego w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
zdecydowana większość głosów za  
głosów przeciw  
głosów wstrzymujących się  
 
 

ppkt.18 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 35/110 k.m. 41 o pow. 
163 m3 połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.  
 
Głosowanie  
 
zdecydowana większość głosów za  
głosów przeciw  
głosów wstrzymujących się  
 

ppkt.19 

 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działek: nr 57/1 i nr 55 k.m. 48 o 
łącznej pow. 105 m2 połoŜonych przy ul. 3 Szyb w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
zdecydowana większość głosów za  
głosów przeciw  
głosów wstrzymujących się  
 

ppkt.20 



 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 136/4 k.m. 42 o pow. 
15,3 m2 połoŜonej przy ul. Katowickiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
zdecydowana większość głosów za  
głosów przeciw  
głosów wstrzymujących się  
 
 

ppkt.21 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 163/268 k.m.24 o pow. 
164 m2 połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
zdecydowana większość głosów za  
głosów przeciw  
głosów wstrzymujących się  
 

ppkt.22 

 
 
Projekt uchwały w sprawie zawarcia umowy dzierŜawy części działki nr 26 k.m. 31 o pow. 15 m2 
połoŜonej przy ul. Legionów w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
zdecydowana większość głosów za  
głosów przeciw  
głosów wstrzymujących się  
 
 

ppkt.23 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 1/10 k.m. 19 o pow. 
1350 m2 połoŜonej przy ul. Staszica w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
zdecydowana większość głosów za  
głosów przeciw  
głosów wstrzymujących się  
 

ppkt.24 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działek nr: 51/2, 52/2 i 53/2 k.m. 
43 o łącznej pow. 500 m2 połoŜonej przy ul. Borowej- Wojciechowskiego w Czeladzi. 
 
Głosowanie  



 
zdecydowana większość głosów za  
głosów przeciw  
głosów wstrzymujących się  
 

ppkt.25 

 

Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przedłuŜenie z dotychczasowym najemcą umowy 
najmu lokalu uŜytkowego usytuowanego w budynku przy ul. 17 Lipca 10. 
 
 
Dyskusja  
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Dyrektor ZBK- Lena Wardenga 
2. Radna- Zofia Bazańska 
3. Radny -Marian Kita 
4. Burmistrz -Teresa Kosmala 
5. Radca Prawny- Borys Budka 
6. Radny -Janusz Gątkiewicz 
7. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

 
Głosowanie  
 
zdecydowana większość głosów za  
głosów przeciw  
głosów wstrzymujących się  
 
 
Dyskusja  
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny- Ireneusz Gawroński 
2. Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak 
3. Burmistrz- Teresa Kosmala 

 
dot. pkt. 11- porządku obrad sesji 

 

Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Odczytuje pismo Pana Andrzeja Mentla przewodniczącego Klubu Platforma Obywatelska 
dotyczącego zmiany nazwy klubu. 
 
Informuje o piśmie od MZGK dotyczącego realizacji interpelacji Radnego Ireneusza 
Gawrońskiego. 
 
Informuje o piśmie od MZGK dotyczącego odpowiedzi na interpelację Radnego Mirosława 
Kędzierskiego. 
 
Informuje o piśmie MZGK kierowanego do Starostwa Powiatowego w Będzinie dotyczącego 
oznakowania poziomego na drogach powiatowych w Czeladzi. 
 



Informuje o piśmie MZGK dotyczącego odpowiedzi na wniosek Radnego Mariana Kity. 
 
Informuje o piśmie MZGK kierowanego do Powiatowego Zarządu dróg w Będzinie w sprawie pasu 
drogowego przy ul. Dehnelów. 
 
Informuje o piśmie MZGK kierowanego do Pani Barbary Kubrak w sprawie odpowiedzi na pismo. 
 
Podziękowanie dla Radnego Kamila Kowalika od Firmy Argus. 
 
Informuje o piśmie MZGK kierowanego do Pani Barbary Kubrak. 
 
Odczytuje pismo Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego kierowane do Burmistrz Miasta. 
 
Informuje o piśmie Rodziców i uczniów klasy 5 kierowanego do Przewodniczącej Rady Miejskiej 
Jolanty Moćko w sprawie podziękowań za załatwienie sprawy. 
 
Informuje o piśmie z Biblioteki Śląskiej w sprawie tabel statystycznych. 
 
Informuje o odpowiedzi dla Radnego Sylwestra Iwanowskiego w sprawie porady prawnej. 
 
Informuje o wniosku i protokole Komisji Rewizyjnej w sprawie kontroli Ośrodka Integracyjnego 
Senior. 
 
Informuje o wnioskach komisji Bezpieczeństwa. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Informuje o piśmie kierowanym do Pani Burmistrz w sprawie oświadczeń majątkowych. 
 

 

 

dot. pkt. 12- porządku obrad sesji 

 

Z – ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Zamykam XI Sesję Rady Miejskiej. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
protokołował          Z- ca Przewodniczącej 
Krystian Załęczny              Rady Miejskiej  
                 Dominik Penar 


